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حال واقعی منتظران حضرت مهدی موعود(عج)

استاد حوزه علمیه قم گفت: منتظران واقعی حضرت ولی عصر(عج) باید اهل وفا، نصیحت، سرعت و سبقت باشند.

استاد حوزه علمیه قم گفت: منتظران واقعی حضرت ولی عصر(عج) باید اهل وفا، نصیحت، سرعت و سبقت باشند.

به گزارش خبرگزاری فارس از قم، آیتالله سیدمهدی میرباقری پیش از ظهر امروز در جمع خادمین مسجد مقدس جمکران اظهار
داشت: خدمتگزاری به ساحت مقدس امام زمان (عج) افتخاری عظیم است که موجب شفاعت حضرت در مورد ما میشود، افتخار

خدمت به حضرت مختص ملائکه و مقربین است و به هر دلیلی این توفیق به ما داده شده باید سعی کنیم از آن کمال بهره را ببریم.

وی ادامه داد: یکی از ویژگیهایی که خادمین برای خدمتگزاری در ساحت حضرت ولی عصر(عج) باید داشته باشند وفا است. وفا
یعنی انسان تمام ظرفیت خود را در خدمت حضرت بگیرد به صورتی که تمام ظرفیتش پر باشد و جای خالی نداشته باشد.

استاد حوزه و دانشگاه افزود: این مسئله یعنی که فرد هر کاری که میشده است را انجام داده باشد و بعداً از کلمه ای کاش استفاده
نکند، ای کاش یعنی کوتاهی کردن در کار.

میرباقری نصیحت را ویژگی دیگر خادمین حضرت ولی عصر(عج) دانست و ابراز داشت: نصیحت یعنی فرد بیش از ظرفیت به کار
بپردازد، یعنی به هر کیفیت شده از سر کاری که به وی سپرده شده دست پر بازگردد، مانند امیرالمؤمنین (ع) در جنگ خیبر، تمام
فرستادگان پیامبر (ص) در این جنگ رفتند و بازگشتند و گفتند به هیچ عنوان نمیشود به قلعه خیبر نزدیک شد، ولی امیرالمؤمنین

(ع) رفتند در خیبر را کندند قلعه را فتح کرده و بازگشتند.

وی ادامه داد: ما در مقام خدمتگزاری به ساحت امام زمان(ع) باید اهل وفا و نصیحت باشیم، باید آنچه خواست امام زمان(ع) است
قبل از اینکه ایشان بفرمایند انجام دهیم و باید از سایرین سبقت بگیریم.

رئیس فرهنگستان علوم اسلامی بیان داشت: خدمت و خادمی امام مهدی(عج)، خدمت به خود فرد خادم است چرا که موجب
شفاعت و یاری حضرت میشود.

آیتالله میرباقری افزود: خدمت به امام زمان(عج) را باید غنیمت بدانیم نه غرامت و این لطفی است که از سوی حضرت شامل حال ما
شده است.

استاد حوزه و دانشگاه گفت: خداوند متعال نعمت ظاهری خود را شامل حال کفار هم میکند و نعمتهای خاص خویش را شامل
حال انبیا، اولیا و بندگان خود میگرداند که وجود مقدس حضرت حجت(عج) که همه بشریت به دم مسیحایی ایشان زندهاند، از

جمله این نعمتهای خاص است.

وی با اشاره به روایتی از امام صادق(ع) که فرمودند &#171;اگر من او را (امام زمان) درک میکردم، همه عمرم را کمر به خدمت وی
میبستم&raquo; اظهار داشت: همه انبیا و اهل بیت(ع) خادم ساحت قدسی حضرت بقیة الله (عج) هستند، پس جایگاه خود را ارج

نهید و همانند یک خادم منتظر سخن بگویید و رفتار کنید.
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